

REFERAT FRA STYREMØTE (1)

I

NORSK IRSKSETTERKLUBB

Dato: 26.01.2017

Sted: Telefonmøte på SKYPE kl. 19.55

Tilstede: Tore Salvesen, Lene Moen, Eldri Kjørren, Vidar Molvær, Jørgen Krabbedal, Jan E. Sperre og Aleksander Eid

Fravær: Christell Seljesether

Referent: Ellen B. Dobloug

Sak 01/17: Godkjenning av innkallingen
Vedtak: Godkjent.

Sak 02/17: Godkjenning av referat fra forrige styremøte 26.-27.11.16
Vedtak: Godkjent.

Sak 03/17: Referatsaker

- *Adresselister vedr. 100-års jubileet.* Tore har satt opp adresseliste. Det er flere av tidligere ledere for flere år tilbake som vi er usikre på hvordan de eventuelt kan oppspores, da de også ikke er medlem lenger. Det ble bestemt å sende ut invitasjon til de aktuelle personer som fortsatt er medlemmer.
- *Svar fra NKK Jakthundkomite (NJK) vedr. CACIT i forbindelse med 100-års jubileet.* Dette er nå i orden.
- *Møte i RU torsdag 19. januar.* Dessverre kunne ikke NISK stille med noen representant på dette møte denne gangen. Tore videresender referatet til styret.

Sak 04/17: Søknad fra Avd. 3 vedr. støtte i forbindelse med medlemsmøte
Avdelingen har hatt et medlemsmøte med foredrag av Per H. Nymark 27.10.16. Inntektene fra møte dekker ikke kostnadene, og avdelingen har sendt søknad om å få dekket underskuddet. Det er positivt at avdelingen er aktiv, men en slik søknad må komme inn til styret i NISK i forkant av arrangementet.
Vedtak: Tore ber om å få et budsjett og regnskap over arrangementet, og styret vil da vurdere søknaden på nytt.

Sak 05/17: Vervekampanjen 2017 - Status
Tore orienterte. Hege har informert om at man har fått tilsagn om 3 jaktsekker som vil bli brukt som premiering etter kampanjen er avsluttet. **Vedtak: Info om vervekampanjen legges ut på nettsiden snarest. Ansvar: Jørgen i samarbeid med Christell.**

Sak 06/17: Vervekampanje for oppdrettere (mail fra NKK)

Tore orienterte. Klubber og forbund har mottatt en mail fra avdelingsleder IT Utvikling Elisabeth Jangås som omhandler medlemsverving – endringer i medlemsadministrasjonen. IT-utvikling vil 30. januar lansere denne endringen. Det vil nå bli tilrettelagt slik at oppdrettere kan verve sine valpekjøpere. Dette gjøres når oppdretter utfører eierskifte valper (via web). Det er også tilrettelagt slik at raseklubber får en oversikt/liste over nye hundeeiere registrert med klubbens rase slik atklubben kan kontakte nye hundeeiere og tilby medlemskap. Det vil også være mulighet for at alle klubber å ta ut liste over utmeldte medlemmer. **Vedtak: Mailen bør sendes direkte til alle oppdrettere som i dag har kull registrert på hjemmesiden, samt de som ligger ute på nettsiden som oppdrettere. Ellen sørger for dette.**

Sak 07/17: Status 100-års jubileet

- Vidar og Jan orienterte. Innbydelsen til jubileet vil bli lagt ut på hjemmesiden og satt inn på klubbens sider i «Fuglehunden».
- Eldri orienterte vedr. programmet for utstillingen. Utstillingen lå ikke inne på terminlisten, men dette har Eldri nå ordnet.
- Vidar har hatt kontakt med Ludvig Gråtrud. Er i mål foreløpig med 6 terreng.
- Alle invitasjoner er oversatt til sine respektive språk. Sendes pr. mail til ledere i de respektive klubber.
- Vidar tar også kontakt med hotellene.
- Vidar og Jan innkaller til et møte på SKYPE med de personer som er med i komiteen. Det har ikke vært mulig å få til et fysisk møte, da folk er veldig opptatt i helgene.
- Spørsmål om treningsterreng ble også brakt på banen som ønskelig tilbud til deltakere. Vidar undersøker mulighet for det.

Sak 08/17: Premiering ved 100-års jubileet

Ellen orienterte. Hun har vært innom Magnor Glassverk nylig, og bl.a. sett på premiekatalogen som er produsert nylig. Her forekommer en nyhet som er en medalje produsert i klart glass med medaljebånd. Dia. 7 cm. Pris kr 79,- som inkluderer valgfri sandblåsing av logo og medaljebånd. Kunne være en premie til vinner av VK, vinner av lagkonkurransen, beste UK og AK hund. **Vedtak: Styret godkjente anskaffelse av medaljene. Ellen tar kontakt med Magnor.**

Sak 09/17: Mail fra Hege Rosenlund vedr. sponsoravtaler

Logoene til sponsorene må legges ut på NISK's nettside. **Vedtak:Jan tar kontakt med Hege for å høre om hva hun har lovet sponsorene av profilering på NISK's nettside.**

Sak 10/17: Ny(e) sponsoravtale(r)

Jan orienterte. Har vært i kontakt med flere mulige sponsorer, uten at det foreløpig er kommet noe konkret ut av henvendelsene. Forventer imidlertid noen svar om ikke lenge. **Vedtak: Jan følger opp saken og holder styret orientert.**

Sak 11/17: Tidligere EukanubaCup.

Jørgen orienterte. Han regner med at registreringssystemet bør være klart i løpet av starten på mars. **Vedtak: Jørgen følger opp saken.**

Sak 12/17: Eventuelt

- Tore har sjekket vedr. pins, jakkemerke. Tok kontakt på internett med en leverandør. Fikk tilbud på kr 2.500,- for 200 stk. Kunne være behjelpelig med å tegne ut et forslag på logo. Tore jobber videre med merket for å få utformet en logo som deretter sendes styret til godkjennelse før den settes i produksjon. Pins'en er tenkt utdelt til alle deltakere under jubileumsprøven.
- Stoff til årsberetningen fra hver enkelt sendes til Tore.
- Jørgen sender mail til RU vedr. registrering av reis/presisjon og tallmateriell som er brukt.
- NKK-indeks. Jørgen orienterte.
- Tore har tatt en henvendelse til Statsarkivet i Trondheim for å høre hvor langt de har kommet i prosessen med å arkivere dokumentet elektronisk.
- Tore har hatt kontakt med Slettebakk Wangen om jubileumsboken. Snart klar for korrekturlesing. Når vi får alle utgiftene på bordet, må det tas en beslutning om prisen på boka.

Neste styremøte: Tirsdag 21. februar kl. 19.30 på SKYPE.

Referent: Ellen B. Dobloug